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Zadeva:     Povzetek obiska po vaseh 

 

Pripravljavec/ci:       Občinska uprava 

 

I. Povzetek 

Županja Občine Divača, Alenka Štrucl Dovgan,  je na pobudo Občinskega sveta  pripravila 

program srečanj z občani  v občini Divača. Namen srečanj je bil približati se občanom in jim 

v njihovem domačem kraju prisluhniti. Županja je srečanja  pripravila v sodelovanju z 

Občinskih svetom, krajevnimi skupnostmi in Občinsko upravo. N ata način so bila 

zagotovljena dobra izhodišča za nudenje konkretnih odgovorov na vprašanja občanov, 

predstavitev dela in projektov  
 

Srečanja so potekala po vseh krajevnih skupnostih,  v vaseh in zaselkih in sicer v dveh etapah: 

v decembrskem času so bila izvedena srečanja v večini  krajev po občini, v februarju pa še 

srečanje v Goričah, Dolnjih Ležečah in v Divači.  
 

Srečanja so bila zelo dobro obiskana. Občani so aktivno sodelovali in se tvorno vključili v 

pogovore ter podali mnoge pobude. Vseh seveda ne bo možno realizirati, se pa je nekatere že 

vključilo v izvajanje ali pripravo projektov in programov za naprej.  
 

Največ pobud in vprašanj je bilo v zvezi z: 

- optičnim omrežjem in širokopasovnim dostopom do internetnih storitev, 

- obnovo lokalnih in državnih cest in ulic ter različne pobude za omejitve prometa, 

meritve hitrosti in izboljšanja prometnih režimov na cestah, 

- problemom vodooskrbe – predvsem v vaseh po Brkinih, 

- postavitvijo in dograditvijo sistema javne razsvetljave po vaseh, 

- ureditev oz. izgraditev kanalizacijskih sistemov in malih čistilnih naprav, tudi 

sofinanciranja izgradnje malih čistilnih naprav, 

- ureditvijo in postavitvijo novih mrliških vežic, 

- postavitvijo EKO-otokov, 

- izgradnjo vaških domov po vaseh, 

- postavitvijo otroških igral in ureditvijo otroških igrišč po vaseh,… 
 

Letošnja tovrstna srečanja so bila prvič organizirana. Glede na obiskanost in zainteresiranost 

na Občini menimo, da bi tako ali podobno obliko bilo dobro nadaljevati in nadgrajevati. 

Pobude bodo po zmožnostih Občine v čim večji meri upoštevane ter upamo tudi izvedene, 

seveda po prioriteti, ki jo bo določil občinski svet. 

 

 

 



II. Priloga: zapisniki posameznih obiskov 

 

 

 

Pripravil: 

Iztok Felicjan, univ.dipl.inž.el., MCP 

Direktor Občinske uprave 

 

 

 

        Županja Občine Divača 

          Alenka Štrucl Dovgan 

 

 

 

 

 

 

Vložiti: 

 

- Arhiv sej OS, 

- v zadevo. 
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Vasi:  KOZJANE, MISLIČE, VATOVLJE, VAREJE,  BARKA  

 

Datum: 14.11.2016 

 

 

Z A P I S N I K 
 

obiska županje, občinskih svetnikov in predstavnikov občinske uprave Občine Divača po 

vaseh: 

 Kozjane 

 Misliče 

 Vatovlje 

 Vareje 

 Barka  

v ponedeljek, dne 14.11.2016, med 16.00 in 19.10 uro.  

 

Zgoraj omenjene vasi so skupaj z županjo (Alenko Štrucl Dovgan) obiskali naslednji svetniki: 

Damijana Gustinčič, Nives Skuk,  Mirjam Frankovič Franetič, Martin Prelc, Jovo Ferfila, 

Drago Škamperle. 

 

S strani občinske uprave so se obiska udeležili: 

Iztok Felicjan, Sonja Terčič, Tatjana Cerkvenik . 

 

Ob 16.00 so zgoraj navedeni predstavniki obiskali vas KOZJANE:: 

V nadaljevanju sledi povzetek pripomb, pobud oz. predlogov, ki so bili podani na obisku: 

- Izpostavljen je bil pereč  problem slabega stanja ceste - odsek Kozjane-Tatre in 

predlog po čimprejšnji sanaciji tega dela cestišča oziroma nujna sanacija kritičnih 

odsekov omenjene ceste.  

- Vaščane so zanimale informacije v zvezi projekta izgradnje povezovalnega  vodovoda  

v Brkinih. Glede na to, da  je problem čiste, pitne vode na Kozjanah, predlagajo, da  v 

kolikor v kratkem  ne bo novega vodovoda, da se sanira obstoječi vaški vodovod.  

- Predlagajo dogovor med predstavniki Občine Divača in Občino Pivka glede sanacije 

mostu  čez reko v Padežu in sanaciji  delnega odseka ceste Kozjane - Padež. 

- Podali so pobudo o možnosti sklenitve dogovora z Gozdnim gospodarstvom glede 

kamionske prepeljave lesa,  izključno  po spodnji cesti (Kozjane-Padež). 

- Predlagajo, da se v času volitev organizira prevoz ljudi iz Kozjan na določeno volišče 

in se jim s tem omogoči, da volijo.  

- Glede na to, da  so vaščani pretežno starejša populacija, potrebni oskrbe in tuje 

pomoči, je podan predlog, da  Občini Divača vzpostavi stik z pristojnimi službami za 

različne  obliki možnosti  reševanja oskrbe teh ljudi.   

 

Ob 17.00 so predstavniki obiskali  vas  MISLIČE::  

 S strani vaščanov je bila predstavljena največja težava – problematika vodo oskrbe, 

vaščane zanima, v kakšni  fazi je projekt izgradnje vodovoda v Brkinih. 

 Izpostavljena je bila  problematika sanacije cest v Brkinih (slemenske ceste in 

posameznih odcepov cest do vasi in po sami vasi)  

 Velik problem predstavlja optika, zanima jih, kdaj je predvidena izgradnja optičnega 

omrežja v Brkinih.  
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 Izražena je bila potreba po čim prejšnji izgradnji mrliške vežice. Smiselno bi bilo, da 

se jo zgradi ob vaški cerkvi, v kolikor pa zaradi lastništva parcele to ni  mogoče, pa 

predlagajo izgradnjo  mrliške vežice v  sklopu farovža.  

 Predlagali, da se poišče  namemnosti stare šole na Misličah. 

 Problem javne kanalizacije po vasi, posebej  izpostavljena problematika  izpeljave 

meteornih vod  pri hišni številki 15, kjer  je potrebna nujna rešitev problema s strani 

Občine Divača  

 Predlog za postavitev table za omejitev  hitrosti prometa po vasi. 

   

 

Ob 17.45 so predstavniki obiskali vas  VATOVLJE: 

 Podan je bil predlog za izgradnjo podpornega zidu  ob cesti v vasi Vatovlje 

 Vaščane zanima, v kakšni fazi je izgradnja  predvidenega vodovoda  

 

Ob 18.30 so predstavniki obiskali vas  VAREJE: 

- Tudi tu je bila izražena potreba po izgradnji vodovoda in predlog za sanacijo 

slemenske brkinske ceste ter sanaciji asfalta po  sami vasi. 

- Podan je bil predlog za ureditev  in označitev avtobusnega postajališča v vasi Vareje 

in postavitev table za omejitev hitrosti. 

 

Ob 19.30 so predstavniki obiskali vas  BARKA: 

- Izpostavili so problem neobzirnega ropanja gozdov,enkrat gob, drugič kostanjev ter 

ostalih poljskih pridelkov. Prav tako množičnega pariranja vsepovsod in motorističnih 

dirk na gozdnih poteh. Predlagali so, da je potrebno Barko in celotne Brkine pred 

takim ravnanjem, tako slovenskih kot tudi italijanskih državljanov, zavarovati. 

Predlagajo povečanje nadzora  s strani Občine in Policije ter  predlagajo spremembo 

zakonodaje z navedenega področja. 

- Velik problem predstavlja optika, zanima jih, kdaj je predvidena izgradnja optičnega 

omrežja na Barki, odgovor na vprašanje pove Iztok Felicjan (glede samega postopka 

poteka razpisa in izbire ponudnika) 

- Zanimalo jih je v kakšni fazi je priprava OPN. Odgovor na vprašanje poda Iztok 

Felicjan, pojasnilo, da se na predlog OPN pridobiva mnenje nosilcev urejanja prostora.   

- Predlog vaščanov je, da  se zaključi z investicijo stare šole na Barki, da se izdela 

fasado, izdela zgornji stanovanji, eno od teh se da v uporabo KS Barka, drugo 

stanovanje pa se odda v najem, spodnji prostori v stavbi stare šole ostanejo v uporabi 

vaščanov. 

Županja s podanim predlogom ne soglašala, pojasni je, da je potrebno najprej določiti 

namembnost prostorov omenjene stavbe. Ena izmed možnosti je, da se poišče 

investitorja za dokončanje  zgornjih prostorov. V kolikor bo z stavbo upravljala KS 

Barka, potem tudi vsi nastali stroški  vzdrževanja bremenijo KS. Poiskati je potrebno 

ustrezno rešitev.  

- Vaščani predlagajo v smislu razvoja turizma v Brkinih, da je potrebno poiskati vse 

možnosti glede povezave Brkinov s turistično točko Škocjanske jame. 

- Podan je bil predlog za prikritje turna na barski cerkvi. 

- Predlagajo sanacijo brkinske slemenske ceste in investicije na področju  vodo  

 v Brkinih.. 

 

Zapisala: 

Tatjana Cerkvenik  
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Vasi:  ZAVRHEK, ŠKOFLJE  

 

Datum: 15.11.2016 

 

 

Z A P I S N I K 
 

V torek, dne 15.11.2016 je županja s predstavniki občinskega sveta in občinske uprave 

obiskala vasi Zavrhek in Škoflje. 

 

Prisotni  člani občinskega sveta: Damijana Gustinčič, Jovo Ferfila, Urška Florjančič, Mirjam 

Frankovič Franetič, Drago Škamperle, Martin Prelc, Dobrivoj Subič 

Iz občinske uprave sta bila prisotna: Suzana Škrlj, Iztok Felicjan 

 

Ob 17.30 uri je bilo srečanje s predstavniki vasi ZAVRHEK, ki se ga je udeležilo 12 

krajanov Zavrhka. 

 

Izpostavili so vprašanja oz. pobude: 

- optična povezava do vasi Zavrhek. Povedali so, da imajo slabo internetno povezavo, želeli 

bi si optično povezavo. 

- kako je z malimi čistilnimi napravami. Podana jim je bila obrazložitev, kaj pravi trenutna 

zakonodaja glede malih čistilnih naprav. V primeru novogradnje ali rekonstrukcije  

stanovanjske hiše, ki potrebuje gradbeno dovoljenje na območju kjer ni kanalizacijskega 

sistema,  je potrebno zgraditi malo čistilno napravo.  Glede obstoječih greznic pa naj bi jih 

bilo do leta 2021 preurediti v skladu s pravili, ki jih bo določila država. Občinske svetnik 

g. Subič je predlagal, da bi se povabilo strokovnjake s tega področja, ki bi krajanom na 

srečanju obrazložili podrobnosti s tega področja. 

- kako je z obnovo ceste v Zavrhek in ali se bo uredila tudi meteorna kanalizacija. Sanacija 

te ceste je predvidena v obdobju 2017/2018. Županja pojasni, da je v okviru sanacije ceste 

smiselno urediti tudi meteorno kanalizacijo, vendar je za take vrste investicije potrebno 

pripraviti projektno dokumentacijo. 

- kako je s sanacijo podpornih zidov 

- kako kaže z izgradnjo mrliške vežice ter ureditvijo prometa pri pokopališču, saj je sedaj 

zelo nepregledno. Županja je pojasnila, da je projekt za mrliško vežico narejen, čaka se na 

sprejetje OPN, v okviru te investicije so predvidene tudi spremembe prometnega režima 

pri pokopališču.  

- kako je sanacijo plazu pri Dujčevih 

- potrebovali bi prostor za srečanja – vaški dom 

 

V nadaljevanju je članica občinskega sveta ga. Damijana Gustinčič  poudarila pomembnost 

podružnične osnovne šole v Vremah, poudarila je, da je šola energetsko potratna. Županja je 

podala obrazložitev, da se je občina prijavila na razpis za energetsko sanacijo, ki naj bi bila 

izvedena v letu 2017. 

 

Občinski svetnik g. Subič Dobrivoj je krajanom predlagal naj uredijo otroško igrišče s 

postavitvijo igral Predsednica KS Vreme ga. Jana Trebec je povedala, da bi bilo to smiselno 

urediti pri že obstoječem igrišču v vasi.  
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Predstavniki vasi Zavrhek so izrazili željo, da bi manjše investicije v vasi opravili sami s 

prostovoljnih delom. Občina naj jim zagotovi samo material, ostalo bi postorili sami z lastnim 

delom. 

 

Županja se je vaščanom zahvalila ter jim povedala, da je poleg nekaterih večjih investicij v  

Divači in Senožečah (ureditev Kraške ceste v Divači, športnega parka v Divači, pločnikov v 

Senožečah) v prihodnjih letih predviden razvoj občine usmerjen na manjše investicije po 

vaseh, da se vsem ljudem v občini omogoči boljše in kvalitetnejše življenje.  

 

 

Ob 18.30 uri je bilo srečanje s predstavniki vasi ŠKOFLJE. Prisotni so bili 4 krajani Škofelj. 

 

Izpostavljena so bila naslednja vprašanja oz. pobude: 

- • kako kaže z vaškim domom. Podana je bila pobuda, da bi se Agrarni skupnosti 

Škoflje-Zavrhek v zameno za zemljišča, ki jih je ta odstopila za izgradnjo ceste Podgrad 

pri Vremah izročilo vaški dom (menjalna pogodba).  

- • kako kaže z mrliško vežico ter ureditvijo prometa.  Podana je bila enaka obrazložitev 

kot v Zavrhku. Podana je bila pripomba, da se do izgradnje mrliške vežice, ko bo 

spremenjen prometni režim, postavi prometni znak – opozorilo za varnost pešcev in 

zmanjšanje hitrosti. 

- • izpostavili slabo in nevarno cesto v Sušici. Povedano jim je bilo, da je to državna 

cesta. 

- • ali je predvideno asfaltiranje ceste, ki pelje od vasi, mimo ekoloških otokov do glavne 

ceste, saj jo uporablja kar precej vaščanov Škofelj. 

- • izpostavili so potrebe po dodatnih lučeh javne razsvetljave:  na že obstoječi drog pri 

hišni št. 20, ter na novo pri hišnih št. 19, 36, 43. 

- • ali je predvideno asfaltiranje  ceste Goriče-Gabrče (pod Vremščico) 

- • potrebno bi bilo asfaltirati cesto, ki pelje proti Vremščici za avtobusno postajo pri 

Goričah (cca 100 m) 

 

Občinska svetnica Mirjam Frankovič Franetič je predlagala, da bi se organiziralo akcijo 

skupaj z vaščani ter bi se očistilo okolico mostu in prireditvenega prostora. 

Občinska svetnica Damijana Gustinčič je vprašala kako je z zidom v lasti Antona Papeža, ki 

se je zrušil na občinsko cesto. Felicjan Iztok je povedal, da je ruševine odstranil koncesionar 

CPK na stroške lastnika, z reševanjem tega problema se ukvarja medobčinski inšpektorat in 

redarstvo. 

 

Srečanje se je zaključilo ob 19.20 uri 

 

Zapisala: 

Suzana Škrlj 
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Vasi:  FAMLJE, VREMSKI BRITOF, DOLNJE in GORNJE VREME, GORNJE LEŽEČE 
 

Datum: 16. 11. 2016 
 

Z A P I S N I K 
 

obiska vaščanov občine Divača, ki je potekal v sredo 16.11.2016 med 16:30 in 21:30 uro. 

Županja občine Divača je skupaj s svetniki občinskega sveta občine Divača in nekaterimi 

predstavniki občinske uprave občine Divača v sredo, 16.11.2016 obiskala naslednje vasi: 

Famlje, Vremski Britof, Dolnje Vreme, Gornje Vreme in Gornje Ležeče. 
 

Zgoraj omenjene vasi so skupaj z županjo obiskali naslednji svetniki: 

Damijana Gustinčič, Nives Skuk, Martin Prelc, Benjamin Škrlj, Jovo Ferfila, Mirjam 

Frankovič Franetič, Drago Škamperle, Urška Florjančič (samo do vasi Dolnje Vreme). 
 

S strani občinske uprave so se obiska udeležili: 

Nataša Macarol, občasno – Iztok Felicjan 

 

Ob 16:30 so zgoraj navedeni predstavniki obiskali vas  FAMLJE: 

V nadaljevanju so sklenjene pripombe, pobude in predlogi, ki so bili podani na obisku: 

- Predlog za povečanje EKO OTOKA pri igrišču v Famljah z dvema dodatnima 

zabojnikoma za papir in plastično embalažo, 

- Problem optike, 

- Nikola Jurasović je izpostavil problem občinske ceste, ki poteka ob njegovem vrtu in 

meteorne vode ter podpornega zidu, 

- Izgradnja pločnika ob državni cesti, 

- Izpostavijo problematiko greznic in malih čistilnih naprav, 

- Izpostavijo problem državne ceste (problem meteorne vode in slaba kvaliteta ceste), 

- Nekateri vaščani Famelj imajo problem s priklopom telefona, ker je centrala 

preobremenjena in zastarela, 

- Damjana Gustinčič je zbranim povedala, da se v letu 2017 pripravlja projekt energetske 

obnove podružnične šole v Vremah, 

- Javna razsvetljava (potrebovali bi dodatni luči med ribiško kočo in križiščem in od 

Matjaža proti Ohnjecu (fameljski vikend), 

- Postavitev dodatnega ogledala – šola / nad igriščem, 

- Iztok Felicjan je pojasnil, da se na področju OPN-ja pridobivajo dodatna soglasja, 

- Izpostavili so problematiko okrog poti, ki so v lasti Agrarnih skupnosti. Iztok Felicjan na 

tem mestu pove, da je potrebno najprej urediti vsa lastniška razmerja, šele nato se lahko te 

poti prenesejo na občino. 

- Izpostavijo problematiko mladih in njihovega kotička ob reki Reki. Na tem mestu 

zaprošajo županjo za pomoč v dogovorih s PŠJ. 

 

Ob 17:50 so predstavniki obiskali vas VREMSKI BRITOF: 

V nadaljevanju so sklenjene pripombe, pobude in predlogi, ki so bili podani na obisku: 

- Izpostavijo problem ceste pri »MORELU«, 

- Izpostavijo problematiko manjkajočih pločnikov, 

- Problem optike, 

- Problem asfalta na odsekih posameznih cest, 

- Povedo potrebo po dodatni luči pri TUŠ marketu, 

- Izpostavijo problem greznic in malih čistilnih naprav. 
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Ob 18:00 so predstavniki obiskali vas DOLNJE VREME: 

V nadaljevanju so sklenjene pripombe, pobude in predlogi, ki so bili podani na obisku: 

- Izpostavijo varno pot v šolo, 

- Izpostavijo sanacijo asfalta po vaseh-nujna sanacija posameznih odsekov v vasi. Županja 

pojasni, da obstaja plan prioritet cest, ki so se že v letošnjem letu začele popravljati. 

- Popraviti je potrebno nekaj zidov, ki se posipajo na pot, 

- Določeni odseki v vasi so brez javne razsvetljave (sprašujejo če je mogoče uporabiti luči 

iz poti proti železniški postaji), 

- Zadnja hiša v vasi nima asfalta, 

- Opozorijo, da ni prehoda za pešce, označbe kraja in javne razsvetljave pri vhodu v vas, 

- Predlagajo, da bi se stopnišče proti postaji očistilo, tako bi dobili lepo razgledno točko, 

- Problem pločnikov, 

- Izpostavljajo kritično točko na državni cesti (odcep proti pokopališču) – merilec hitrosti, 

- Problem vode do pokopališča in komune (ni vodovoda), 

- Sprašujejo glede možnosti odškodnin za daljnovode. Želeli bi videti javne meritve, ki 

obstajajo in želeli bi, da se izvedejo posamezne meritve na točno določenih točkah. 

- Izpostavljajo problem vodovoda za celo Vremsko dolino. G. Miro Prunk je predstavil eno 

izmed najugodnejših rešitev, kako bi se dalo rešiti problem vodooskrbe v Vremski dolini. 

 

Ob 19:10 so predstavniki obiskali vas GORNJE VREME: 

V nadaljevanju so sklenjene pripombe, pobude in predlogi, ki so bili podani na obisku: 

- Izpostavljajo nepreglednost na glavno cesto iz smeri Ribnica – naprošajo če je mogoče 

dobiti ogledalo, 

- Izpostavljajo problem prometne ureditve v vasi. Občino naprošajo za pomoč pri zbiranju 

potrebnih dokumentov (papirologijo) za postavitev hitrostnih ovir (sami ocenjujejo 

potrebo po 5-tih hitrostnih ovirah). 

- Izpostavljajo potrebo po manjšem otroškem igrišču in ureditve okolice okrog korita ter 

postavitev 2 klopi in mize, 

- Opozarjajo na problem telefonije, 

- Problem meteornih voda, 

- Opozarjajo na problem asfalta na posameznih odsekih v vasi, 

- Optika, 

- Določeni odseki v vasi so brez javne razsvetljave. 

 

Ob 19:55 so predstavniki obiskali vas GORNJE LEŽEČE: 

V nadaljevanju so sklenjene pripombe, pobude in predlogi, ki so bili podani na obisku: 

- Opozorili so na slabo stanje drugega dela »vaške« ceste ter na dva podporna zidova, ki jih 

bo potrebno nujno sanirati, 

- Problem optike, 

- Prosijo za dodatni dve luči javne razsvetljave, 

- Na železniški postaji sprašujejo, če se lahko postavi vsaj eno majhno avtobusno 

postajališče,  

- Prosijo za defibrilator, 

- Opozarjajo na neurejeno pot izven vasi (ni asfalta), 

- Prosijo za dodatne klopi (2-3) za skupno druženje, 

- Izpostavijo problem prevoza vode v tem letu, 

- Želeli bi si imeti 2 novoletni snežinki, 

- Problem čistilne naprave. 

 

Zapisala: 

Nataša Macarol 
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Vasi:  NAKLO, MATAVUN, ŠKOCJAN, BETANJJA, BREŽEC, GRADIŠČE 
 

Datum: 17. 11. 2016 

 

Z A P I S N I K 
 

NAKLO: 

- izgradnja oz. ureditev mrliške vežice; 

- popravilo cest po predlogu KS; 

- preplastitev ceste po vasi; 

- zamakanje cerkve v Škocjanu. 

- Vaščani so opozorili na (večinoma) italijanske državljane, ki parkirajo na gozdnih poteh in 

nabirajo gozdne sadeže. Sprašujejo o možnosti nadzora in postavitvi kakšne table s 

prepovedjo.  

- Vaščane zanima ali obstaja možnost ureditve kanalizacije v vasi? 

 

MATAVUN, ŠKOCJAN, BETANJA: 

- napis na objektu Škocjan 8; 

- odvodnjavanje ceste v Betanijo; 

- izgradnja oz. ureditev mrliške vežice; 

- zamakanje cerkve v Škocjanu; 

- sanacija podpornega zidu ob cesti od Betanije proti Brežcu; 

- popravilo svetilke JR ob cesti iz Škocjana proti Betaniji; 

- krajani bi želeli svojega predstavnika vaške skupnosti. 

 

BREŽEC 

- težave z internetom (možnost vzpostavitve optičnega omrežja); 

- ureditev ceste proti Škocjanu; 

- smerokazi za turiste. 

- Ob cesti preko parc. št. 1873/3 bi bilo potrebno postaviti ograjo in luč JR. 

 

GRADIŠČE 

- popravilo ceste do vasi in ceste v vasi;  

- podporni zid pod cesto v vas se podaja; 

- plužijo samo do začetka vasi; 

- pri izgradnji ceste proti letališču je potrebno urediti odvodnjavanje; 

- postavitev dodatne luči JR pri EKO otoku; 

- v vasi postaviti kakšno klopco; 

- optika; 

- predlog obnove  vodnjaka ob cesti pod Cerkvijo (last AS); 

- Težave s košnjo: pokosijo samo do EKO otoka in ne po vasi. Kositi pridejo prepozno v 

sezoni, zato vaščani sami pokosijo. 

 

 

 

 

 

 

 



8 |  S t r a n

 



OBČINA  DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Kolodvorska ul ica 3/a, 6215 Divača  
Tel . :  05/731 09 30; Fax: 05/731 09 40  
www.divaca.si ;  obcina@divaca.si  
 

  

 

9 |  S t r a n

Vasi:  KAČIČE, PARED, DANE 
 

Datum: 21. 11. 2016 

 

Z A P I S N I K 
 

obiska županje, občinskih svetnikov in predstavnikov občinske uprave Občine Divača po 

vaseh: 

- Kačiče 

- Pared 

- Dane 

 

v ponedeljek, dne 21.11.2016, med 16.30 in 19.10 uro.  

 

Zgoraj omenjene vasi so skupaj z županjo (Alenko Štrucl Dovgan) obiskali naslednji svetniki: 

Damijana Gustinčič, Nives Skuk, Martin Prelc, Benjamin Škrlj, Jovo Ferfila, Drago 

Škamperle, Dobrivoj Subić  

 

S strani občinske uprave so se obiska udeležili: 

Iztok Felicjan, Alenka Kovačič 

 

Ob 16.30 so zgoraj navedeni predstavniki obiskali vas KAČIČE: 

V nadaljevanju sledi povzetek pripomb, pobud oz. predlogov, ki so bili podani na obisku: 

- Postavi naj se podbojno ograjo vzdolž struge potoka pri vaškem domu v dolžini cca. 40m. 

- Asfaltira naj se cesto od vaškega doma naprej – vzdolž h.št. 9A v dolžini cca 50m. 

- Dopolni oz. prestavi se podbojne ograje ob nekdanjem železniškem prehodu na parc. 

št. 2431/3, k.o. Dane (ograja zapira del ceste). 

- Neurejenost zemljišč v vasi (predvsem zemljišče ob vaškem domu in ob vstopu v vas). 

Na zemljišču ob vaškem domu se nahajata dve smreki, ena od njiju je posušena in 

zaradi tega nevarna. 

- Izpostavljena je bila težava povezana s preveliko hitrostjo vozil skozi naselje Kačiče. 

- Predlagana je bila širitev pokopališča – prostora je samo za še eno grobno polje. 

- Postavljeno je bilo vprašanje, za katere parcele je zainteresirana Občina ob delitvi AS 

Dane. S strani Iztoka Felicjana je bil podan odgovor, da je Občina zainteresirana za 

zemljišče, na katerem stoji vaški dom v Danah ter za ceste. 

- Izražena je bila želja, da bi Občina odkupila ledenico ob h.št. 27. 

- Izražena je bila želja, da bi si v Kačičah želeli več stavbnih zemljišč, ki bi bila 

namenjena stanovanjski gradnji. Zanimalo jih je tudi v kakšni fazi je priprava OPN. 

Odgovor na vprašanje poda Alenka Kovačič, pove, da se na predlog OPN pridobiva 

mnenja nosilcev urejanja prostora. 

- Postavi naj se dodatno svetilko javne razsvetljave ob cesti, ki vodi k h.št. 1A. 

- Izpostavljena je bila problematika greznic in malih čistilnih naprav. 

- V prednovoletnem času bi želeli, da se tudi vas Kačiče okrasi z novoletnimi motivi. 

- Razmisli naj se o ureditvi otroškega igrišča v vasi – predlagajo parcelo agrarne 

skupnosti. 

- Podan je bil predlog, da se na cesti, ki povezuje Pared in Kačiče postavi prometni 

znak, ki bi omejeval promet (težave dela predvsem smetarski kamion, dovoli naj se le 

lokalni promet). 
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Ob 17:30 so predstavniki obiskali zaselek PARED:  

- Potrebno bi bilo očistiti strugo potoka. Iztok Felicjan pove, da so vodotoki v lasti RS. 

- Uredi naj se neutrjeno bankino ob cesti proti Paredu – od vrha klanca do vaške 

kapelice, saj ob deževju raznaša tampon po cesti. Predlagajo, da se nekaj tampona 

pusti ob cesti, da ga po potrebi uporabijo tudi domačini. 

- Umakne naj se material ob cesti, ki vodi od domačije Vrbin proti Parku Škocjanske jame. 

- Opozorijo na slabšo pokrivnost z omrežjem Mobitel. 

- Ob cesti proti cerkvi se je ponovno pojavilo divje odlagališče kosovnih odpadkov, ki 

bi ga bilo potrebno sanirati, proti povzročitelju pa ustrezno ukrepati. 

- Krajana zanima ali se predvideva oprostitev plačila komunalnega prispevka za 

obrtnike (podobno kot imajo v Občini Komen). 

- Občina naj urgira na DRSI, da se na tabli ob regionalni cesti popravi ime naselja, in 

sicer namesto Kačiče, naj se zapiše uradno ime naselja Kačiče-Pared. 

- Predlagajo, da se obnovi kapelico v vasi. 

- Krajana zanima, v kakšni fazi je projekt izgradnje elektro infrastrukture pri ledenici. 

 

 

Ob 18:10 so predstavniki obiskali vas DANE: 

- Podan je bil predlog, da se preplasti cesta od ledenice do Dan, uredi naj se tudi 

ustrezna izogibališča. 

- Sanira naj se struga potoka med Paredom in Danami (zaradi poplav je ogroženo 

celotno polje). Sanira naj se tudi most čez strugo potoka. 

- Postavi naj se dodatno svetilko javne razsvetljave na cesti med h.št. 13 in 1. 

- Podan je predlog, da se po vaseh, kjer so vaški domovi, nabavi defibrilatorje. 

- Opozorijo, da se je ob cesti proti cerkvi ponovno pojavilo divje odlagališče kosovnih 

odpadkov.  

- Podan je bil predlog, da se okrog naravnega mostu in vhoda v jamo Mejame postavi 

ograja in uredi razgledišče. 

- Opozorijo na težavo, da se kljub temu, da je na cesti med Matavunom in Danami 

postavljen znak, ki prepoveduje promet, tu vozijo s štirikolesniki in motociklisti. 

 

 

 

Zapisala: 

Alenka Kovačič 
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Vas:  SENOŽEČE 
 

Datum: 22. 11. 2016 

 

 

Z A P I S N I K 
 

srečanja z občani v Senožečah, ki je potekalo dne, 22. 11. 2016, ob 16.30 

 

Prisotni:  

Županja Alenka Štrucl Dovgan; direktor OU Iztok Felicjan 

Občinski svet: Mirjam Frankovič Franetič, Nives Skuk, Damijana Gustinčič,  Dobrivoj Subić, 

Drago Škamperle, Jernej Premrl, Martin  Prelc, Jovo Ferfila 

Občinska uprava: Romana Derenčin 

KS Senožeče: Edvin Škamperle  

Krajani (17) 

 

Županja je po uvodnem pozdravu v nagovoru poudarila in izpostavila namen srečanja ter 

predala besedo krajanom. 

V pogovoru je sodelovala večina obiskovalcev in svetnic ter svetnikov ter predsednik KS.  

 

Bistvene obravnavane teme, izpostavljena problematika, predlogi, vprašanja,… 

 

- urejanje kanalizacijskega sistema v Senožečah – kdaj bo kanalizacijski sistem urejen? Kaj 

se predvideva v bodoče glede izgradnje  (postavitve) malih čistilnih naprav? 

- potrebno je urediti cesto n Vremščico (iz Senožeč), še posebej tisti del, ki se priključi na 

glavno državno cesto, saj makadam onesnažuje okolje; 

- obnoviti je potrebno podporni zid pri OŠ Senožeče; 

- nujna je ureditev pločnikov v Senožečah; 

- nujna je ureditev pločnika na cesti iz Senožeč v smeri proti Gabrčam; 

- urediti dogovor oziroma prepoved vožnje kamionov z lesom, ki ga vozijo iz gozda iz 

smeri Laže po cesti, ki so  jo domačini naredili sami (del ceste je uničen). Po žledolomu se 

je promet bistveno povečal; 

- na več mestih na cesti je potrebno zamenjati rešetke;  

- asfaltirati je potrebno odsek makadamske ceste (cca 20m)v novem naselju na začetku vasi 

(pri šoli – iz smeri Divača v vas); 

- preveriti je potrebno meje ceste, ki pelje iz Senožeč proti Potočam in Dolenji vasi, saj se 

le-ta širi na zasebna zemljišča; postaviti je potrebno mejnike; 

- urediti je potrebno javno razsvetljavo (pri Jerinu); 

- na križišču pri župnišču -  je potrebno namestiti ogledalo na cesti in prometni znak slepa 

ulica; 

- preveriti je treba cene odvoza smeti med občinami – ali so različne in zakaj prihaja do 

razlik; 

- urediti je potrebno stanje objekta poleg tržnice, ker je nevaren za mimoidoče -  rušenje ali 

popravilo; 

- na začetku Senožeč – ob novozgrajenih hišah – je potrebno preveriti možnosti ureditve 

dohoda  kamiona komunale v ulico, ker je sedaj dovoz kamiona onemogočen (preozka 

ulica) in s tem onemogočen odvoz smeti (krajani morajo zabojnike odpeljati na začetek 

ulice);  
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- opozorilo na nujnost obstoja trgovine, ambulante  in pošte v kraju; to je pomembno za 

celoten kraj in še posebno za starejše; potrebno je vpeti vsa prizadevanja, da te službe 

ostanejo v kraju;   

- organizacija dimnikarske službe – pojasnilo; 

- gradnja malih čistilnih naprav – pojasnilo glede navodil, ki naj bi jih podala država; 

- urediti je potrebno vodovodno omrežje, saj so cevi še azbestne; 

- urediti je potrebno plaz Mlačevo; 

- urediti je potrebno mitnico; 

- pohvala za urejanje javnih zelenih površin v kraju in za izvajanje zimske službe; 

- pohvala za izvedeno asfaltiranje ceste v »zgornjem delu« naselja. 

 

 

PREDLOGI: 

- Komunalno podjetje naj uredi na javnih parcelah male čistilne naprave, nanje naj se 

priključijo gospodinjstva, ki nimajo ali imajo neustrezno urejeno kanalizacijo in tako se 

prihrani proračunska sredstva, saj ni potrebno urejati celotnega kanalizacijskega sistema; 

- Komunalna služba naj eko otoke pri odvozu smeti za seboj pospravi, tla pomete; 

zabojnike  bi bilo potrebno  nekajkrat letno temeljito očistiti z vodo. Pri odvozu ostajajo 

na tleh smeti, ki jih raznašajo živali in burja;  

- opozoriti je potrebno komunalne službe, da sprotno preverjajo delovanje oziroma 

brezhibnost zabojnikov, saj se mnogi ne odpirajo; po potrebi jih je treba zamenjati;  

- Komunalni službi je potrebno podati predlog, da pobirajo plastenke in ostale smeti ob 

cesti. 

- KS Senožeče pripravi načrt urejanja poti; predhodno se preveri lastništvo parcel, kjer 

potekajo poti; 

- KS Senožeče pripravi načrt urejanja javne razsvetljave v Senožečah; 

- preveri se  cene odvoza smeti med občinami – ali so različne in zakaj prihaja do razlik; 

- pri urejanju cest je potrebno predhodno vložiti v zemljišče vse potrebne in dodatne cevi, 

da bi kasneje bila omogočena vzpostavitev raznovrstnih  potrebnih napeljav. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 17.55 

 

 

Zapisala:                                                                                                   

Romana Derenčin 
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Vas:  GABRČE 
 

Datum: 22. 11. 2016 

 

Z A P I S N I K 
 

srečanja z občani v Gabrčah, ki je potekalo dne, 22. 11. 2016, ob 18.00 
 

Prisotni:  

Županja Alenka Štrucl Dovgan; direktor OU Iztok Felicjan 

Občinski svet: Mirjam Frankovič Franetič, Nives Skuk, Damijana Gustinčič,  Dobrivoj Subić, 

Drago Škamperle, Jernej Premrl, Martin  Prelc, Jovo Ferfila 

Občinska uprava: Romana Derenčin 

KS Senožeče: Edvin Škamperle  

Krajani: (8) 
 

Županja je po uvodnem pozdravu v nagovoru poudarila in izpostavila namen srečanja ter 

predala besedo krajanom. 

V pogovoru je sodelovala večina obiskovalcev in svetnic ter svetnikov ter predsednik KS.  
 

Bistvene obravnavane teme, izpostavljena problematika, predlogi, vprašanja,… 
 

- nujno je urejanje asfaltiranja skozi vas in popravilo obstoječih »lukenj« na cestišču, ki 

so le delno sanirane; 

- urediti je potrebno odvodnjavanje na  cesti, asfaltirati in predhodno položiti potrebne 

cevi; 

- potrebna je ureditev vodovodnega sistema v vasi (cevi so še litoželezne); 

- nujno je potrebno zamenjati oz. popraviti rešetke na cesti; 

- potrebno je urediti cesto, ki pelje iz vasi proti Vremščici, (vsaj začetni del ceste), saj je 

le-ta makadamska in povzroča veliko prašenje v okolju; 

- obnoviti bi bilo potrebno kolesarske poti, ki vodijo tudi skozi Gabrče (Divaški 

kolesarski krog), saj veliko kolesarjev uporablja to pot, žal pa so oznake slabe, 

pomanjkljive, cesta neurejena,…; 

- urediti je potrebno stanje podirajočega objekta sredi vasi, v katerem nihče ne živi, 

lastnikov je veliko, stavba pa predstavlja nevarnost za mimoidoče; 

- na uvozu krajevne ceste na glavno cesto je potrebno postaviti prometne znake za 

umiritev prometa, saj je tu promet zelo pospešen in predstavlja nevarnost za vse, še 

posebej pa za otroke, ki hodijo na avtobusno postajo; 

- na uvozu krajevne ceste na glavno cesto je potrebno postaviti ogledalo, saj je otežen 

uvoz v vas oziroma izvoz na glavno cesto; 

- urediti je potrebno zid ob cerkvi, ker se ruši in ogroža  mimoidoče in  okolje; 

- urediti je potrebno tok meteornih vod v vasi, mogoče je primeren peskolov, saj voda 

drvi po vasi, pod mostom (pri ekološkem otoku) se nabira in nato razliva vsepovsod; 

- na klancu (pri Vojku) je potrebno urediti sistem odvodnjavanje (rešetke ali podobno), 

saj voda uničuje cesto in asfalt; 

- urediti je potrebno kanalizacijski sistem in kaj se predvideva v bodoče glede izgradnje  

(postavitve) malih čistilnih naprav? 

- napeljava optike – kako je z napeljavo, kdaj bo,… kako je mogoče izboljšati signal v 

vasi? 
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- Problem ureditve vaške »štirne«; lastnik je predlagal, da lastništvo prepiše na Občino, 

krajani se strinjajo in predlagajo, da se vodni vir ustrezno uredi, saj le-ta lahko 

predstavlja pomemben vodni vir za kraj; 

 

 

 

PREDLOGI: 

- Občina preveri zakaj ni cesta v celoti sanirana; 

- KS skupaj z Občina sproži ustrezni postopek »rešitve« podirajočega objekta sredi vasi 

(gradbeni inšpektor); preveriti je potrebno lastništvo objekta;  

- pristopiti je potrebno k urejanju kolesarske poti – Divaški kolesarski krog; 

- Občina preveri možnosti ureditve vaške »štirne«. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.45 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                   

Romana Derenčin 
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Vas:  LAŽE 
 

Datum: 22. 11. 2016 

 

 

Z A P I S N I K 
 

srečanja z občani v Lažah, ki je potekalo dne, 22. 11. 2016, ob 19.00 

 

Prisotni:  

Županja Alenka Štrucl Dovgan; direktor OU Iztok Felicjan 

Občinski svet: Mirjam Frankovič Franetič, Nives Skuk, Damijana Gustinčič,  Dobrivoj Subić, 

Drago Škamperle, Jernej Premrl, Martin  Prelc, Jovo Ferfila 

Občinska uprava: Romana Derenčin 

Krajani (13) 

 

Županja je po uvodnem pozdravu v nagovoru poudarila in izpostavila namen srečanja ter 

predala besedo krajanom. 

V pogovoru je sodelovala večina obiskovalcev in svetnic ter svetnikov ter predsednik KS.  

 

Bistvene obravnavane teme, izpostavljena problematika, predlogi, vprašanja,… 

 

- delo zimske službe – izveden je bil ogled terena in pripravlja se predlog izvajanja del; 

predlagajo, da se skupno določi vsebino in obseg del; 

- nujno je potrebno urediti omejitev hitrosti prometa skozi vas; 

- potrebno bi bilo  urediti prevoze kamionov, ki vozijo iz kamnoloma po vaški cesti; 

krajani so predlagali, da se poišče ustrezni način, da se prepove dovoz kamionov po 

vaški cesti; 

- urejanje kanalizacijskega sistema – kdaj bo kanalizacijski sistem urejen? Kaj se 

predvideva v bodoče glede izgradnje  (postavitve) malih čistilnih naprav? 

- na več mestih na cesti je potrebno zamenjati rešetke;  

- urediti bo potrebno ograjo okrog spomenika sredi vasi;  

- nujno je potrebno zarisati cestne črte (sredinsko ali/in ob straneh) na cesti  od vasi do 

glavne ceste; 

- pohvala za postavljen prometni znak prepovedi vožnje kamionov; 

- opozorjeno je bilo na slabo ureditev ceste in drugih površin po izvedenem urejanju 

optike v vasi;  

- potrebno bi bilo zagotoviti dodatne zabojnike za smeti v vasi v vasi, nujno 1 velik 

kontejner za plastiko; 

- potrebno je čistiti obcestne kanale za odvodnjavanje, ki potekajo ob cesti, saj se 

zapolnijo z vejevjem, smetmi,… 

- opozorjeno je bilo na moteč hrup, ki prihaja iz tovarne bentonskih izdelkov; 

- izpostavili so postavitev transformatorske postaje; preverjajo lokacijo postavitve:  

- širše je bila obravnavana tema sodelovanja s kamnolomom; v pogovoru so sodelovali 

vsi prisotni, g. Subić je kot član komisije podrobneje predstavil  vsebine pogovorov in 

dogovorov; 
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PREDLOGI: 

 

- Občina prouči možnosti postopkov omejitve hitrosti prometa skozi vas; 

- Občina poskrbi za izvedbo zarisa cestne črte (sredinsko ali/in ob straneh) na cesti  od 

vasi do glavne ceste; 

- Občina preveri ureditev ceste po izvedenem urejanju optike v vasi;  

- Občina zagotovi dodatne zabojnike za smeti v vasi, nujno 1 velik kontejner za 

plastiko; 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.30. 

 

 

Zapisala:                                                                                                   

Romana Derenčin 
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Vas:  OTOŠČE, SENADOLE, DOLENJA VAS, POTOČE 
 

Datum: 23. 11. 2016 

 

Z A P I S N I K 
 

srečanja z občani v Otoščah, ki je potekalo dne, 23. 11. 2016, med 14:30 in 21:00 uro. 
 

Županja občine Divača je skupaj s svetniki občinskega sveta občine Divača in nekaterimi 

predstavniki občinske uprave občine Divača v sredo, 23.11.2016 obiskala naslednje vasi: 

Otošče, Senadole, Dolenja vas in Potoče. 
 

Zgoraj omenjene vasi so skupaj z županjo obiskali naslednji svetniki: 

Martin Prelc, Jovo Ferfila, Jernej Premrl in Drago Škamperle. 
 

S strani občinske uprave so se obiska udeležili: 

Zdenka Hreščak in Iztok Felicjan. 
 

Ob 15.00 so zgoraj navedeni predstavniki obiskali vas  OTOŠČE: 

V nadaljevanju so sklenjene pripombe, pobude in predlogi, ki so bili podani na obisku: 

- Županja je povedala, da je v planu popravilo ceste skozi Otošče in ceste do vodovodnega 

zbiralnika, 

- Potrebna je dograditev podpornega zidu  »Bržajevega zidu« (pri gabru) – med 1. In 2. 

hišo v Otoščah (cca 10-15m zidu manjka) in je zelo NEVARNO  

- Cesto v Otošče  je potrebno obsekati s škarjami malo bolj gor- vsaj vsakih pet let, 

- Pri  hiši št.5 in 4. (Žorževa) so v strugi potoka velike skale, ki bi jih bilo potrebno rabiti in 

odstraniti (POTREBNO PISATI NA ARSO), 

- Kjer so smeti je potrebna še škarpa in propust, 

- Ob avtocesti bi moral SCT urediti propuste. 

 

Ob 16:40 so predstavniki obiskali vas SENADOLE: 

V nadaljevanju so sklenjene pripombe, pobude in predlogi, ki so bili podani na obisku: 

- Vhod v vas iz državne ceste je  ZELO NEVAREN – REŠITEV: DESNA STRAN PROTI 

Sežani obsekati in postaviti ZNAK za omejitev hitrosti in ČRTA na cesti, in tudi proti 

Sežani odcep je potrebno dati na direkcijo da se očisti zemlja, saj je sedaj neuporabno v 

primeru snega, 

- Asfalt po vasi  je potreben popravila, urediti odvodnjavanje, muldo nad Matjažem spucati 

in proti Sežanski cesti podporni zid, 

- Imeli bi krožišče kot v Štorjah – polepšanje vasi,  

- Otroško igrišče- bivšo mlekarno poleg bi radi uredili z nadstreškom  (imeli notri shranjene 

rekvizite)  

- Potrebovali bi mrežo za odbojko in mrežo okoli igrišča, 

- Vaško štirno bi obnovili in jo zaščitili, 

- Potrebovali bi TABLO z posnetkom vasi … županja povedala, da se bodo delale enotne 

table za vse vasi, 

- Še ena luč pri igrišču je potrebna, 

- V vaškem domu bi radi dogradili še WC in majhno kuhinjo in pripeljali tekočo vodo v dom, 

- 3 hiše še nimajo asfaltirane ceste do njih t.j. cca 55m, 

- Cerkev so sami obnovili streho … potrebovali pa bi za zamenjavo oken cca 2.000€, 

- Problem strelišča .. na Upravni enoti je potrebno preveriti ali imajo dovoljenje in urnik. 
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Ob 17.40 so predstavniki obiskali vas DOLENJA VAS: 

V nadaljevanju so sklenjene pripombe, pobude in predlogi, ki so bili podani na obisku: 

- Na cesti proti Vrabčam manjka odbojna ograja, neurejene bankine in potrebna 

SIGNALIZACIJA za OPOZORILO na cesti Dolenja vas- Veliko Polje-Vrabče, 

- Cerkev je potrebna nadaljnje sanacije.. od države so že dobili 40.000 in so jih tudi že 

porabili, 

- Problem odvodnjavanja na cesti pred gostilno in parkirišča ob cesti kdo jih je zarisal in 

plačal, 

- Kjer je delal TELEKOM se vse poseda .. potrebno urgirati za popravilo, 

- Ena luknja je pri luči… to se že ve??? Zelo nevarno!!! 

- Potrebno je otroško igrišče in igrala… vaščani naj najdejo lokacijo, 

- Občinska cesta mimo mlina-kjer ima DARS dostop do viadukta … voda spira cesto po 

klancu..potrebno je narediti kanal.. TO POVEDATI DARSU, 

- Potrebna je  OZNAČITEV postajališča za avtobuse (zaradi šolskih otrok) .. 

OZNAČITEV TALNE SIGNALIZACIJE IN ENO OGLEDALO, 

- Izpostavljen problem popravila doma v Dolenji vasi, kjer je nemogoče pridobiti 

soglasje sosede in zato že nekaj časa stoji izdaja gradbenega dovoljenja, 

- Gozdne ceste in dovolilnice za kamione??? 

 

Ob 18.40 so predstavniki obiskali vas POTOČE: 

V nadaljevanju so sklenjene pripombe, pobude in predlogi, ki so bili podani na obisku: 

- na avtobusni postaji v Potočah bi potrebovali luč, 

- vpašanje glede izplačila telefonije v Potočah, ker niso nič dobili, kljub temu da so 

imeli položnice o plačilu… 

- potrebno postaviti MERILNO TABLO IN OMEJITI HITROST NA 40KM/URO na 

cesti Potoče – Dolenja vas, 

- ureditev struge potoka, ki poplavlja (potrebno pisati na ARSO) … morda bo Jernej kaj 

lahko urgiral preko CZ na koncesionarja, 

- Gozdno pot od vasi naprej je potrebno urediti cca 2 km – potrebujejo  tampon .. toda 

ni kategorizirana kot gozdna pot je pojasnil Iztok… če bi dobili tampon bi to uredili 

tudi sami…NUJNO, 

- Avtobusno postajo bi podaljšali in nadgradili ter imeli tam prostor za druženje, 

- Plan javne razsvetljave so že dali na KS, 

- Predlagajo da bi se luči javne razsvetljave ugasnile od 24.00 do 5.00 ure zjutraj 

ugasnile, 

- Pluženje Cestno podjetje- naj se zjutraj bolj zgodaj spluži, da gredo lahko ljudje na 

delo… potrebujejo 3 količke za označitev robnikov.. POTREBNO DATI .. IZTOK!!! 

- Protihrupna ograja??? Baje so bili posajeni borovci, ki jih je potem najemnik parcele 

posekal – saj je bila mišljena naravna bariera iz borovcev, ki so jih prav zato na 

DARS-ovci tam posadili… potrebne bi bile meritve…. 

- Otroško igrišče-kdaj bodo na vrsti… lansko leto smo šele pridobili parcelo in sedaj je 

bil poravnan teren…je pa problem, ker je igrišče oddaljeno iz vasi 200 m … potrebna 

bi bila ograja in želijo si asfaltno igrišče… 

 

 

Zapisala: 

Zdenka Hreščak 
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Vas:  GORIČE 
 

Datum: 15. 02. 2017 

 

 

Z A P I S N I K 
 

 

Obiska županje, občinskih svetnikov in predstavnikov občinske uprave Občine Divača v vasi  

Goriče v sredo, dne 15.02.2017 ob 15.30 uri. 

 

Zgoraj omenjeno vas so skupaj z županjo (Alenko Štrucl Dovgan) obiskali naslednji svetniki: 

Damijana Gustinčič, Nives Skuk,  Mirjam Frankovič Franetič, Martin Prelc, Jovo Ferfila, 

Drago Škamperle in Subić Dobrivoj. 

 

S strani občinske uprave so se obiska udeležili: 

Iztok Felicjan in Tamara Kljun 

 

Prisotnih je bilo 8 vaščanov. 

 

V nadaljevanju sledi povzetek pohval, pripomb, pobud oz. predlogov, ki so bili podani na 

obisku: 

 

- Izrečena je bila pohvala za popravilo ceste v vasi in glede izvajanja zimske službe 

- Izpostavljen je bil problem telefonije in internetne povezave ( v novih hišah ni možna 

- priključitev telefona) 

- Pri odcepu za vas Goriče bi bilo potrebno razširiti in urediti (asfaltirati) del ceste, kjer 

je sedaj makadam 

- Pred vasjo (na ovinku, kjer je odbojna ograja) bi bilo potrebno nasuti in  poravnati 

začetek poti 

- Cesto (št. JP562071) od sredine vasi do jaška za vodovod na vrhu vasi (mimo hišne št. 

9) bi bilo potrebno asfaltirat 

- Pri hišni številki 12 bi bilo potrebno vgradit prečno rešetko za odvodnjavanje 

- V središču vasi je potrebno obrezat suhe veje lipe 

- Na stavbi – stara mlekarna bi bilo za zamenjat okno in vrata (vaščani imajo v tem 

prostoru spravljeno skupno orodje) 

- Zanimalo jih je popravilo – preplastitev ostalega dela državne  ceste Divača – Vreme 

(cesta Gaberk) 

- Vaščani so se strinjali s predlogom Mirjam F. Franetič o ureditvi kolesarske poti med                

Goričami in Brežcem                                            

       

 

Zapisala: 

Tamara Kljun 
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Vas:  DOLNJE LEŽEČE 
 

Datum: 15. 02. 2017 

 

 

Z A P I S N I K 
 

srečanja z občani v Dolnjih Ležečah, ki je potekalo v sredo, 15.2.2017 ob 16.30   

 

PRIPOMBE: 

- Snežano Dmitrović, Dolnje Ležeče 63A, je zanimalo, kdaj se bodo začele urejati in 

prodajati parcele Standoma, ki so se prenesla na Občino Divača. Zanima jo nakup 

parcele pred njihovo stanovanjsko hišo.  

- Cvetka Mahnič, Dolnje Ležeče 82, je opozorila, da so sadike žive meje, ki so jih 

posadili ob gradnji pločnikov ob kandelabru na robu njihove parcele, odmrle. 

- Več prebivalcev je opozorilo na visok podporni zid, ki ga je postavil g. Štalc ob 

gradnji nove hiše ob gozdni in intervencijski poti. Zaradi novega zidu je cesta preozka 

in neprevozna za kmetijsko mehanizacijo in gasilska vozila. Županja je povedala, da je 

zadeva v reševanju. 

- Albin Prelc je predlagal, da se im prej preplasti ceste v starem delu vasi. 

- Albin Prelc je predlagal, da se vzpostavi cesta za prostorom KS, na parceli še. 

1575/63, k.o. Dolnje Ležeče. 

- Albin Prelc je predlagal, da se ponovno vzpostavi pot ob zidu na parceli št. 1844/39, 

k.o. Dolnje Ležeče, ki se jo je ukinilo z izgradnjo pločnikov.  

- Na cesti skozi star del vasi, JP 562023 naj se postavi hitrostne ovire. 

- Na makadamski cesti proti Matavunu naj se postavi prometni znak, ki prepoveduje 

vožnjo motornim kolesom. 

- Krajani so spraševali, kdaj se bo začela gradnja kanalizacije. Županja je razložila, da 

so dokumenti pripravljeni, poiskati je potrebno lokacijo za čistilno napravo, saj 

dogovor s Krumpakom ni bil realiziran.  

- Krajani so opozorili na hrup z avtoceste. Županja je povedala, da je občina o tej 

problematiki že opozorila DARS, kateri so nas v dopisu seznanili z meritvami, ki so v 

mejah dopustnih. Krajani so predlagali, da občina naroči neodvisne meritve.  

- Krajane je zanimalo, kdaj se bo nadaljevala gradnja pločnikov od Divače do Dolnjih 

Ležeč. Županja je povedala, da se je občina o tem že pogovarjala z DRSI, ki bi bili 

sofinancer. Največji problem predstavlja premostitev avtoceste.  

- Jožica Vatovec je opozorila na neznosen smrad in neurejenost pri ogradi za konje na 

parcelah št. 1575/35, 1575/36 in 1575/28, k.o. Dolnje Ležeče. Županja je obljubila, da 

bodo o tem obvestili pristojne inšpekcijske službe. 

- G. Gerželj, Dolnje Ležeče 81, je opozoril na meteorne vode, ki se stekajo s ceste na 

njihovo dvorišče. Občina je s problematiko seznanjena in išče rešitev za širše 

območje.  

- Krajane je zanimalo, kako potekajo postopki za odkup parcele, gradnjo podpornih 

zidov in ureditev okolice vaškega doma. Županja je pojasnila, da je odkup parcel v 

fazi dogovarjanja in se bo predvidoma realizirala v letih 2017-2018. 

- Krajane je zanimalo, kdaj bo zgrajeno optično omrežje. Županja je pojasnila, da se je 

občina sestala s predstavniki Telekoma, ki so obljubili, da bodo v letih 2017 in 2018 

napeljali optično omrežje od Divače do Vremske doline.  
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- Županja je podala informacijo, da bo DRSI  v letu 2017 preplastila neurejene odseke 

ceste Divača – Famlje ter informacijo, d a občina načrtuje postavitev javne 

razsvetljave mimo pokopališča do dolnjih Ležeč.  

- Krajani so podali predlog za postavitev ogledala na priključku občinske ceste JP 

562025 na državno cesto.  

- Krajani so opozorili, da številni vozniki krajšajo pot iz Vremske doline proti Sežani 

skozi Dolnje Ležeče. Predlagali so postavitev hitrostnih ovir pri novem otroškem 

igrišču ter na začetku poti LC 062011 ter drugih ukrepov, da se ne uporablja te ceste 

kot tranzitno.  

- Krajani so opozorili na neurejeno prometno signalizacijo  na križanju občinskih cest 

znotraj naselja, ki je bila sprojektirana v načrtih za kanalizacijo. 

 

 

Zapisala: 

Sonja Terčič 
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Vas:  DIVAČA 
 

Datum: 15. 02. 2017 

 

 

Z A P I S N I K 
 

Srečanje županje, občinskih svetnikov in predstavnikov občinske uprave Občine Divača z 

vaščani Divače  v sredo, dne 15.02.2017 ob 18.00 uri. 

 

Poleg županje Alenke Štrucl Dovgan so bili prisotni še naslednji svetniki: 

Damijana Gustinčič, Nives Skuk,  Mirjam Frankovič Franetič, Martin Prelc, Jovo Ferfila, 

Drago Škamperle, Subić Dobrivoj in Škrlj Benjamin 

 

S strani občinske uprave sta bila prisotna 

Iztok Felicjan in Tamara Kljun 

 

Prisotnih je bilo 21 vaščanov. 

 

V nadaljevanju sledi povzetek pripomb, pobud oz. predlogov, ki so bili podani na srečanju. 

 

1. Gabrovo naselje 

- Podan je bil predlog za izgradnjo otroškega igrišča (v naselju je 30 otrok). Za 

izgradnjo je bila že dana pobuda in jih je zanimalo, kaj je bilo na tem področju že 

narejeno. V naselju naj bi bili primerni dve lokaciji. 

- Urediti je potrebno priključek iz naselja na regionalno cesto Divača – Lokev, ker je 

vključitev   iz naselja zelo nevarna. Predlagali so, da bi se prometni znak za omejitev 

hitrosti premaknil nižje (po odcepu za Gabrovo naselje) hkrati pa predlagajo 

postavitev  table z napisom Divača. 

- g. Rajko Matjažič je podal pripombo na novo zgrajeno  avtobusno postajališče, ki se 

ne uporablja  

 

2. Ulica B. Magajne 

- Stanovalce blokov na ulici B. Magajne 12 je zanimalo popravilo ceste od avtobusne 

postaje do blokov (obrazložitev je podal Subić) 

- Ob bloku št. 12 bi bila za obrezat drevesa 

- Za blokom bi bilo potrebno postavit eno luč javne razsvetljave  

- Predlagali so postavitev smerne table za nogometno igrišče 

 

3. Kraška c. 69 

- Pri bloku je nujno za obžagat drevo, ker veje visijo že do balkonov  

 

4. Trg 15.aprila 1 

- Stanovalci bloka se pritožujejo glede eko otoka na katerem je premalo kontejnerjev za 

mešane odpadke. 

  

5. Ul. Istrskega odreda 

- Izpostavljen je problem internetnih povezav – ni optike 
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6. Ul. Gregorja Žiberne 

- Potrebno  je popravilo ulice od priključka iz državne ceste Divača-Lokev 

- Postavitev table z imenom ulice 

 

7. Ulica Stanka V. in Ulica 1. maja 

- Ureditev eko otoka 

- Ulica od ambulante do pošte naj bi bila enosmerna 

- Strinjali so se s predlogom g. Subiča da se na ulici 1. maja odstrani sredinska drevesa 

 

8. Kraška c. 3 

- Ga. Rešaver se je zanimala, ali je možnost postavitve javne razsvetljave (ena luč) ob 

hiši 

 

9. Kraška c. 17 

- Ga. Seražin se je zanimala zakaj nimajo priključka (plin,el.telefon) od omarice do hiše  

 

10. Krasoslovno učna pot 

- Izrečena je bila pohvala glede urejenosti učne poti, katero vsako leto obišče več 

pohodnikov 

- Opozorili so da manjka velika tabla pri razgledišču Risnik, nekatere druge table pa so 

poškodovane 

- Ob cesti Divača – Lokev in udornico Risnik  ter med parcelo g.Metlka K. in udornico 

Risnik je potrebno popravit ograjo 

 

11. Razno 

- Pri udornici Risnik bi bilo potrebno uredit parkirišče, ker se ustavlja  veliko ljudi 

- Postavitev informacijske table za udornico Risnik in krasoslovno učno pot  

- Razmišljat bi bilo potrebno o kolesarskem turizmu, za kolesarje je slabo poskrbljeno  

- V krožnem križišču bi bilo potrebno odstraniti tablo za nakupovalno središče 

- Prisotne je zanimalo ali bo kaj z gradnjo nakupovalnega središča (odgovor podala 

županja) 

- Nekaj bi bilo potrebno narediti tudi na področju varovanja gozdov  

- Podano je bilo tudi vprašanje glede hiš nasproti Elesa (odgovor podal Felicjan I.) 

- G. Mljač Jože je predlagal, da bi se lahko kaj naredilo na področju izkoriščanja vodnih 

virov v naši občini 

 

 

 

Zapisala: 

Tamara Kljun 
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